
Veřejná schůze obce Hradec dne 28.11.2008 
 
 
Po roce vítám všechny přítomné na dnešní veřejné schůzi. 
 
Co se v roce 2008 podařilo. 
 
- po 4 letech schválen územní plán, /vystaven jak v mapové tak v textové části, bude se 
aktualizovat po 4 letech/ kdyby někdo chtěl změnu musí o ní zažádat, je to proces zhruba o 
něco kratší než 4roky, a žadatel si změnu hradí sám. 
 
- opravena cesta do Křížů za 76 550,-Kč /žádost v červenci , opr. až v září/ 
 
- oprava OÚ , soc.zařízení, kuchyňky, výmalba, ještě proběhne plynofikace. Byla poskytnuta 
dotace 116 000,-Kč. 
   Příští rok se počítá ještě s opravami budovy z venku, schody, omítky opadává atd. 
   Návrhy na využití rozlezlého pozemku u OÚ /dětské hřiště/ 
   Možnost využití sálu a kuchyňky k rodinným a jiným oslavám, obyvatelé obce bez poplatku 
   Bude Mikulášská zábava 6.12. odpoledne pro děti večer pro dospělé. 
 
- neustále se připravuje projekt  na opravu cesty na Úlehle, nemáme podepsané všechny 
smlouvy od vlastníků pozemků, na které by cesta zasahovala až bude vybudována, rádi 
bychom pak zažádali o dotaci z evropských fondů 
 
- zvýšena cena vodného o 2,-Kč 
 
- jsou www. Stránky obce   Obec-Hradec.cz.   budu se tam snažit zařadit všechny aktuality co 
budou v obci, tak je navštěvujte 
 
 
- buňka u rybníka – zvedla se voda, oplotilo se, přes léto fungovalo jako malé občerstvení a 
pro pořádání soukromých akcí 
Nejvíce se na zvelebení buňky podíleli místní spolek hokejistů – p. Moravec a p.Kovář 
Vloni dostali příspěvek od OÚ na svoji činnosti 15 000,-Kč a letos zatím schválen příspěvek 
12 600,-Kč a slíbili pomoc při pořádání kulturně spol. akcí pořádaných obcí. 
 
 
 
- slečna Klára Sedláková taky vede skupinku dětí, cvičení, hry, tance s nimi připravuje 
 
- ve spolupráci s p.Benešovou je zde možnost na obci vítání nových občánků 
 
 
 
 
 
Přečten závěrečný účet obce za rok 2007, za rok 2008 bude vyvěšen na úřední desce obce 
zhruba někdy v květnu, až proběhne kontrola hospodaření obce z KÚ v Jihlavě. 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
Co chystáme: 
 
- novou čekárnu do Horního Hradce 
- nový mostek přes Olešenský potok do Hamrů  
- veřejné osvětlení nad Horní Ledčí 
- zda chodníky na návsi 
- zde cesta do Ostrova 
- další úpravy u rybníka, zvětšení hřiště 
- uvažujeme o prodeji prodejny 
 
 
 
 
 
 
Další informace: 
 
V územním plánu se počítá do budoucna s vybudováním kanalizace až bude v Ledči posílena 
čistička odpadních vod, že se na ni obec připojí. 
 
  
 
Představovala bych si větší spolupráci s místními hasiči, aby zorganizovali nějakou kulturně- 
společenskou akci, vždyť v jiných obcích je to především jejich zásluhou, že se tam něco děje 
a nemůže vše přeci organizovat zastupitelstvo obce – 2-3 lidi. 
 
 
 
 
 
 
Uvítali bychom další připomínky, námitky a nápady na další rozvoj obce i během roku. 
 
 
 Za zastupitelstvo obce Hoskovcová Hana. 


